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Socialdemocràcia i Progrés 
(SDP) ha retirat les dues de-
mandes jurisdiccionals que ha-
via presentat l’anterior mandat 
contra el Comú de Sant Julià 
de Lòria davant la manca de 
resposta a les sol·licituds d’in-
formació que havia presentat 
Josep Roig com a membre de 
l’oposició. Segons va explicar 
el mateix Roig, ara conseller 
de la majoria comunal, ha es-
tat el resultat de les eleccions 
parroquials, que van donar lloc 
a un nou escenari polític, con-
juntament amb un acord asso-
lit amb l’actual cònsol major el 
que ha motivat que la formació 
hagi desistit d’aquests recursos, 
presentats el 4 de setembre del 
2014 i el 13 de febrer del 2015.

En el primer, el conseller 
demanava poder disposar del 
pla de viabilitat de Naturlàn-
dia, mentre que en el segon 
se sol·licitava la justificació de 
despeses protocol·làries. Roig 
va explicar que sobre aquesta 
darrera qüestió l’últim informe 
del Tribunal de Comptes ja feia 
referència a certes despeses que 
no estaven justificades. Quant 
al pla de viabilitat, va recordar 
que en aquell moment la ma-
joria li va adreçar un fulletó in-
formatiu publicat el 2007 que 
també contenia algunes projec-

cions econòmiques que no es 
corresponien amb la realitat del 
moment en què es va efectuar 
la sol·licitud d’informació, un 
document que en cap cas cor-
responia a un pla de viabilitat.

Roig va destacar que tenint en 
compte que a hores d’ara forma 
part de la majoria comunal, com 
a conseller té accés a tota aques-
ta informació i per tant dóna 
per tancat el tema. En relació a 
l’estat de les dues qüestions, va 
afirmar que la corporació encara 
està analitzant els documents i 
que quan es tingui aquest estudi 
fet ja es donarà a conèixer.

Així mateix, i preguntat so-
bre els pagaments fets amb les 

targetes dels cònsols i que no 
es van poder justificar, va pre-
ferir no fer cap declaració ja 
que, segons el que els consta de  
manera oficiosa, el cas està ju-
dicialitzat.

Roig va remarcar que actual-
ment està centrat en la seva ac-
tivitat com a conseller de Cultu-
ra, un àmbit en què s’ha marcat 
com a objectiu aprofitar l’aflu-
ència als espectacles que s’orga-
nitzen a Sant Julià de Lòria per 
donar vida a la parròquia. Una 
iniciativa que ja s’ha posat en 
marxa és el Mos & Teatre, que 
pretén que el públic gaudeixi 
també de l’oferta gastronòmica 
del poble.

SDP retira les demandes contra 
el Comú per rebre informació
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El Comú d’Escaldes-Engor-
dany preveu treure un concurs 
públic aquest any per “equipa-
rar” l’avinguda del Fener amb 
Carlemany. Segons va explicar 
el cònsol menor, Marc Calvet, 
la intenció és fer les voravies 
més amples, millorar l’en-
llumenat i la senyalització i 
posar-hi punts de reciclatge. 
Perquè això sigui possible, 
la corporació està valorant 
eliminar les “poques” places 
d’aparcament en zona blava 
que hi queden, ja que  quan es 
va fer el canvi de sentit la ma-
joria ja es van suprimir.

Abans de l’embelliment, 
però, caldrà fer una impor-
tant inversió als “intestins” 
del carrer. El cònsol menor va 
explicar que a la part alta, al 
carrer del Picó, hi ha “molts 
problemes”, tenint en compte 
que la claveguera no té prou 
pendent i és petita, i això fa 
que sovint estigui embussada 
i provoqui danys en altres sec-
tors. “És una obra que calia fer 
fa temps i no es pot posposar 
més”, va dir. Per això ara s’ha 
convocat un concurs públic 
per contractar un enginyer 
per redactar el projecte i la 
direcció de l’obra de renovació 
dels serveis de l’avinguda (la 
xarxa d’aigües fecals i pluvi-

als). Per fer aquests treballs, 
es preveu obrir el carrer de 
cop de punta a punta. De mo-
ment es desconeix quin serà el 
calendari, però tan bon punt 
es disposi d’aquest la volun-
tat és informar els veïns casa 
per casa de com es realitzarà 
l’obra i el projecte en si. A ban-
da, també es vol fer partícips 
els ciutadans en el concurs 
que es convocarà per fer l’em-
belliment.  

El cònsol va remarcar que 
aquest era un dels carrers 
de la parròquia que “calia fer 
tant sí com no” per l’estat de 
les xarxes soterrades i també 
pel que fa a l’embelliment, ja 
que és una via paral·lela a Car-
lemany i amb l’obertura del 
carrer Sant Antoni (que es vol 
començar aquest any) prendrà 
importància. Per això conside-
ra que “toca rentar-li la cara”, 
unes millores que aniran “en 
benefici dels residents” tenint 
en compte que es tracta d’un 
carrer molt residencial.

Encara que no es disposi 
de cap calendari de les obres, 
la previsió és que els treballs 
puguin quedar enllestits 
aquest any. En el pressupost 
ja es va preveure una partida 
de 650.000 euros per aquest 
concepte. Tot i així, Calvet va 
assenyalar que podria ser que 
el cost superés aquest import.

Escaldes preveu fer més 
amples les voravies del 
Fener eliminant zona blava
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